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Petr Dub
Tschechische Republik/Czech Republic

2009–12 Fakultät für Bildende Kunst (Promotion), Technische Universität Brünn 
(BUT), Tschechische Republik. 2003–09 Fakultät für Bildende Kunst (Malatelier), 
BUT. 2005 Akademie für Kunst, Architektur und Design Prag (Studio für Konzep-
tionelle und Intermediale Arbeit). Petr Dub schloss sein Promotionsstudium mit 
der Publikation "Ausgewählte Post-Konzeptionelle Einstellungen in der Zeitge-
nössischen Tschechischen Malerei" ab. In seiner Arbeit konzentriert er sich auf 
die Untersuchung der "Kapazität" der zeitgenössischen Malerei, Objekt- und 
Installationskunst und ihre wechselseitigen Überlappungen. Seine Abschlussar-
beit UNFRAMED wurde für die europäische Ausstellung "Start Point" ausgewählt. 
Der Zyklus TRANSFORMERS gehörte zu den finalen Arbeiten des internationalen 
"The Sovereign European Art Prize", der in London unter der Schirmherrschaft des 
Auktionshauses Christie's organisiert wurde. 2011 wurde Petr Dub für den "Essl 
Art Award Cee" nominiert und für die Ausstellung "Start Up" ausgewählt, die von 
der Stadtgalerie Prag organisiert wurde. www.petrdub.cz 

Sarah Gold (Hyperhybrids Zyklus / Porn Star Selection), 2013, Acryl, synthetische Farben, Leinwand, Holz, ø 120 cm
Sarah Gold (Hyperhybrids Cycle / Porn Star Selection), 2013, acrylics, synthetic colors, canvas, wood, ø 120 cm

2009–12 Faculty of Fine Arts (doctoral program), Brno University of Technolo-
gy (BUT), Czech Republic. 2003–09 Faculty of Fine Arts (painting studio), Brno 
University of Technology. 2005 Academy of Arts, Architecture and Design Prague 
(studio of conceptual and intermedial work). Petr Dub graduated from the Faculty 
of Fine Arts in Brno in 2012 with the PhD publication "Selected Postconceptual 
Attitudes in the Contemporary Czech Painting". In his work he focuses mainly on 
the exploration of the capacity of contemporary painting, object, installation and 
their mutual overlaps. The author's final thesis UNFRAMED was chosen for the 
European exhibition "Start Point". The cycle TRANSFORMERS was ranked among 
the works of the finalists of the international prize "The Sovereign European Art 
Prize", organized by a royal foundation in London, under the patronage of the 
auction hall Christie's. In 2011 Petr Dub was nominated for the "Essl Art Award 
Cee" and was selected for "Start Up", organized by the City Gallery Prague. 
www.petrdub.cz 


